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Geachte aanwezigen, raad en college. 
 
U gaat zo beslissen over het eerste deelplan van de Willem Arntsz Hoeve.  
Ik heb niet alleen een pak papier meegenomen die ik zo ga overhandigen, maar ook een stoel. De 
generatiestoel. Daarop ziet u kaartjes, wensen van kinderen uit den Dolder die ik u eveneens ga overhandigen 
.  
Deze stoel symboliseert de generatielijn waarin u een bijzondere verantwoordelijkheid draagt.  
Een eeuw geleden heeft architect Poggenbeek de Willem Arntsz Hoeve ontworpen in balans met de natuur. 
Landschappelijke elementen, heuvels heide, het is bij het ontwerpen behouden.  Alles vanuit de filosofie dat 
de natuur heilzaam is voor de mens – zeker voor de zieke mens- en gekoesterd moet worden. Aan de andere 
kant van de generatielijn is de volgende generatie, de mensen na ons, vandaar de kaartjes van de kinderen. 
Natuur moet ook na ons gekoesterd, beschermd en behouden blijven, willen we de planeet uberhaupt 
leefbaar houden.  Wij en u als raad staat ertussen in.  
Daar Poggenbeek en daar de nieuwe generatie. Neem dit mee in uw gedachten, uw persoonlijke opdracht 
om een goede leefomgeving, gezondheid en psychisch welzijn ook voor toekomstige generaties  veilig te 
stellen. en kijk naar de stoel als u zo gaat besluiten.  
 
Meer dan 3500 keer is de petitie ondertekend. En nog steeds wordt er ondertekend en loopt het aantal snel 
verder op.  Meer dan de helft komt uit de gemeente Zeist en de rest uit de dorpen rond de WA Hoeve, Soest, 
Bilthoven, Amersfoort enzovoort.  
Uit Den Dolder hebben inmiddels tegen de 1200 mensen ondertekend, terwijl er rond de 2000 huishoudens 
zijn. Dat is voor zo’n klein dorp een enorm aantal.   
We hebben in Den Dolder op straat nogal wat gesprekken gehad met mensen die aangaven gefrustreerd te 
zijn over de plannen. En ja vooral jongeren willen wonen, natuurlijk, maar wat ons is opgevallen. niet op deze 
manier als er zoveel aan bomen wordt opgeofferd. Al met moet de conclusie zijn dat het draagvlak niet zo 
bijster groot is.  
 
U hebt daar juist als bosrijk Zeist een bovenlokale verantwoordelijkheid. juist als groene coalitie hebt u van 
de Zeister burgers een mandaat gekregen om beter voor de natuur te zorgen, daar komt echter op deze 
manier niet veel van terecht.  
 
Als u zo meteen positief besluit neemt u daarmee een risico.  
Een paar vragen:  

• Hoe ziet de compensatie eruit van die 1,2 ha bos die u nu gaat kappen. In totaal zal straks ruim 6 ha 
bos verdwenen zijn.  De compensatie is slechts voorzien voor 3 ha. De andere 3 is verloren door uw 
eigen nieuwe wetgeving over de verminderde bescherming van de buitengebieden.  

• 1,1 ha bos kappen – vernietigen vanecosystemen- voor paar dure villa’s en parkeerplaatsen, op dit 
prachtige terrein, het past niet bij dit erfgoed en het is niet van deze tijd.  

• Welke maatregelen neemt u als gemeente dat het NNN gebied op en rond de Willem Arntsz Hoeve 
wel op adequate manier beschermd en hersteld wordt. Licht, geluid, verkeer, reuring-  Het gaat 
allemaal toenemen-. 

• Wat doet u met de woonvisie? Zodra er sprake is van meer dan 40 nieuwbouwwoningen met 30% 
bestemd worden voor starters en lage inkomens. U houdt zich er niet aan.  

 
Ik roep u op om vanavond geen beslissing te nemen en om de plannen uit stellen. Ga serieus met ons in 
gesprek over het alternatieve plan, neem die uitgestoken hand aan 
 
Mocht u wel willen besluiten dan het volgende. Ik kan in het coalitieakkoord niets vinden over de WA Hoeve. 
Ik ben een leek op politiek vlak, maar toch. Het betekent vlgs mij dat dit een vrije kwestie is. Ik verzoek u dan 
om hoofdelijke stemming te houden en dat ieder van u dan ook hierover een stemverklaring geeft.  
 
Maria vd Boer, Vrienden van de WA Hoeve.  


